
 

 

 

Jegyzőkönyv 

Magyar Mozgás- és Terápiás Közhasznú Egyesület 
ELNÖKSÉGI ÜLÉSE 

 
Időpont: 2019.11.08. 

 
Jelenlévők: Vermes Katalin (elnök), Campos J. Anna (elnökhelyettes), Csontos Zoltán (titkár), Kéri Georgina 
(pénztáros), Szügyi Szabina (adminisztrátor) 
 
Jegyzőkönyvvezető: Campos J. Anna 
 
Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Rendezvény időpontok, szakmai nap  
2. Tisztújítás 
3. Adminisztráció 
4. Honlap 
5. Etikai bizottság 
6. Hírlevél 
7. Tagfelvétel 
8. Tagdíj 
9. Adomány 
10. Marketing 
11. Közgyűlés előkészítése 

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 34./2019. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Rendezvény időpontok, szakmai nap 

− Rendezvények (szakmai nap, közgyűlés, nyílt nap, konferencia) időpontjait minél előbb ki kellene je-
lölni. Javaslat: vasárnap, egy évre előre lehet fixálni. 

− Szakmai nap 
o Struktúra legyen meg. 
o Egy mozgáscsoport elég, nem kell erőltetni, hogy kettő legyen.  

▪ Helyette lehet több beszélgetés, végén egy egyesületi ügyeket érintő közös beszél-
getés. 

▪ Vagy szabad mozgás. 
▪ Vagy külsős meghívása. 

o Önkéntes segítőknek ingyenes. Titkár egyeztet a szakmai nap szervezőivel. 

− Tavaszi közgyűlés időpontja: április 5. vasárnap, 17:00. Függ a könyvelőtől, hogy eltudja-e készíteni 
a beszámolókhoz szükséges dokumentumokat. Pénztáros intézi. 

− Következő konferencia: 2021 (három évente) 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 35./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja az egyesület rendezvényei időpontjainak korai kitűzését, illetve a szakmai nappal kap-
csolatos teendők felosztását. 
 



 

 

2. Tisztújítás 

− Új tisztségviselő jelöltek – titkár, alelnök – már vannak, fel kell venni velük a kapcsolatot. 

− Fel kell állítani a jelölő bizottságot két személlyel. Szempont: jelenleg nincs az elnökségben pszicho-
terapeuta, ezért az alelnöknél ez fontos kitétel. 

− PT tanács üléseire új tag felkérése a meglévő helyett. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 36./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a tisztújítással kapcsolatos teendőket. 
 
3. Adminisztráció 

− A képzések ügyei gördülékenyen mennek.  

− Félévente fizetés könnyebbséget jelent az adminisztrációban.  

− Csoportindítások még az elején akadoznak egy kicsit, ami plusz megoldandó feladatokat generál. 
Teendő-lista talán ezen segíteni fog. 

− Jegyzőkönyvek rendben vannak, már csak egy közgyűlési jegyzőkönyv van hátra. 

− Az új adminisztrátor nagy segítség az Egyesületnek. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 37./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja az adminisztrációs beszámolót. 
 
4. Honlap 

− Pénztáros sokat egyezetett ez ügyben. A honlappal kapcsolatos online fizetéseket nem lehet egy-
szerűen megoldani. Talán megoldást jelenthet a PayPal. 

− Jelenleg egy új bővítményre lenne szükség a fórum létrehozásához. 

− Az érdeklődők szempontjai szerint kellene kialakítani a honlap felületét. Pl. képzés, terápia, átlátha-
tó és könnyen használható honlap a cél. 

− Zárt részhez e-mail címmel lehet majd regisztrálni. 

− Csak olyan cikk jelenhet meg, aminek tisztázott a jogi háttere. A cikkírónak kellene jeleznie a szán-
dékát a megjelenéshez. 

− Linkek: akinek rendezett a tagdíja, lehet a honlapon a nevénél link a saját honlapjára, cserébe ő is 
kihelyezi az egyesület honlapjának linkjét saját oldalára. Arról is lehet szó, hogy elérhetőségeket 
közzétegyünk a honlapon. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 38./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a honlappal kapcsolatosan felmerülő teendőket. 
 
5. Etikai bizottság 

− Volt tag újrafelvételéről a héten történik megbeszélés. 

− Közgyűlés fogja megvitatni a tagfelvétel kérdését. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 39./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a beszámolót az etikai bizottság munkájáról. 
 
6. Hírlevél 

− Jól működik. Praktikus, hogy a közgyűlés előtt jelenik meg.  

− Javulni látszik az egyesületi kommunikáció is.  
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 40./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a hírlevéllel kapcsolatos beszámolót. 
 
7. Tagfelvétel 

− Alapszabály szerint két ajánló szükséges új tag felvételéhez.  

− Kiegészítő mellékelt: ajánlás alapjait megfogalmazni. 



 

 

− PMTT módszerben ajánlhat a TB vagy két kiképző. 

− DSZIT terapeuta, integratív mozgásterapeuta: vállalják-e, hogy ketten interjúztatnak és úgy ajánlják 
az Egyesületnek, ha jónak találják. 

− Testtudatosok kidolgozzák a felvétel menetét. 

− Közgyűlésen fel kell hozni a témát. 

− Az EADMT full professonal külföldi tagja is kérheti felvételét, ők külön névsorban szerepelnének. 

− Minőségbiztosítás – valószínűleg módszerenként kellene. 
o Jó lenne tudni a tagok végzettségeit, a honlap zárt részén kellene tárolni. 
o Adatvédelem: az e-mail címeket minden egyesületi tag eldöntheti, hogy a honlap nyílt vagy 

zárt részén jelenjen meg. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 41./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a tagfelvételi eljárás módosításával kapcsolatos javaslatokat. 
 
8. Tagdíj 

− Már csak két tag tartozik visszamenőlegesen. 

− Ha valaki sokáig nem fizet, akkor mehet nekik egy elbocsátó levél. 

− Idei tagdíjat eddig 9-en nem fizettek. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 42./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a tagdíj rendezés elmaradásának következményeit. 
 
9. Adomány 

− Sajátélmény csoportok után kellene adományt beépíteni az óradíjba (pl. 100 Ft). 
o Ez minőséget biztosítana a csoporttagok számára. 
o Az adomány összegét már a csoport indításakor be kell kalkulálni. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 43./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja az adomány óradíjakba való beépítésének javaslatát. 
 
10. Marketing 

− Jobban kellene marketingelni az Egyesületet. Jó lenne egy outreach munkacsoport. 

− Facebook lehetőségeinek kiaknázása. 

− Szerepelhetne az Egyesület népszerűsítő előadásokon, demonstrációkon, pl. fesztiválok vagy Freud 
Café-hoz hasolnó esemény? 

− Szakmai hátterét is kell dolgozni. Kitekintés nemzetközi szinten is. 

− Lehetne olvasószeminárium is, pl. párterápiás, idősgondozás cikk. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 44./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja az Egyesület népszerűsítési törekvéseire vonatkozó javaslatokat. 
 
11. Közgyűlés előkészítése 

− Közgyűlés 1,5 órában, munkacsoportok beszámolói  45 percben. 
o Előtte érdemes felmérni, hogy a munkacsoportoknak mennyi időre van szükségük. 
o Szakmai munkacsoportot hogyan lehetne megsegíteni? 
o Munkacsoportok önállóságra bíztatása. 

− Tervezett témák: időpontok kezelése, képzések előre egyeztetése, tagfelvétel, etikai bizottság, 
pszichoterápiás tanács konferencia, honlap zárt része, tagdíjak, outreach. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 45./2019. számú elnökségi határozatát, 
melyben elfogadja a közgyűlés tervezett időbeosztását és témáit. 
 
Vermes Katalin megköszöni részvételt és bezárja az ülést. 


